
ACTA DE REUNIÓ

Junta de Centre
Data i hora: 02/03/2021 10:30
Lloc: HC0114FR/on line
Descripció: Aquesta reunió ordinària de la Junta de Centre de la FCHS es

desenvoluparà per videoconferència. L’enllaç per connectar-se és el
següent:meet.google.com/mue-twtx-jcdLa Sala de Graus Germà
Colón estarà oberta per si algú/alguna vol assistir-hi. En aquest cas,
es prega confirmació prèvia per controlar l’aforament de la Sala.

Reunió telemàtica Si

Assistents
Casero Ripollés, Andreu - President
Vellón Lahoz, Francisco Javier - Secretari/a
Albalate Bou, Pablo - Membre
Delegació de vot de: Franco Granell, Alex

Bruno Romero, Alicia - Membre
Cabedo Mas, Alberto - Membre
Calvo Cabezas, Patrici - Membre
Campoy Cubillo, María Carmen - Membre
Fernández Nadal, Carmen María - Membre
Delegació de vot de: Corona Marzol, María del Carmen

García Marzá, Vicente Domingo - Membre
Gil Gómez, Jesús - Membre
Delegació de vot de: Sales Ciges, María Auxiliadora

Goterris Meseguer, Mar - Membre
Delegació de vot de: Martínez Ramón, Yolanda

Guzmán Pitarch, Josep Roderic - Membre
Hernández Pérez, Arturo - Membre
Kim Schulte - Membre
López Olivares, María De Los Desamparados - Membre
Delegació de vot de: Peñalver Férez, Sergio, Castillo Garcia, Andrea

López Rabadán, Pablo - Membre
Mallench Martí, Rosario - Membre
Marco Borillo, José Manuel - Membre
Martí Contreras, Jorge - Membre
Marzal Felici, José Javier - Membre
Miquel Segarra, Susana - Membre
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Monzó Nebot, Esther - Membre
Mínguez Cornelles, Víctor Manuel - Membre
PALOMAR FERRER, MARÍA - Membre
Piquer Vidal, Adolfo - Membre
Pérez Soler, María de la Luz - Membre
Rabassa Vaquer, Carles Alfred - Membre
Ripollés Mansilla, Antonio Fernando - Membre
Delegació de vot de: Ferrández Berrueco, María Reina

Ruiz Madrid, María Noelia - Membre
Delegació de vot de: Esteve Ramos, María José

Salazar Campillo, Patricia - Membre
Delegació de vot de: Bellés Fortuño, Begoña

Salvador Liern, Vicent Manuel - Membre
Sancho Ferrer, Juan Vicente - Membre
Sanz Gil, Mercedes - Membre
Velando Casanova, Mónica - Membre

Ordre del dia

1. Informe del Degà.

2. Ratificar, si escau, acords de la Junta Permanent del 25/01/2021. S'adjunte acta.

3. Ratificar, si escau, acords de la Junta Permanent del 02/02/2021. S’adjunte acta.

4. Ratificació, si escau, de l'estudiantat proposat pel consell de centre, com a
representant al consell assesor d'insersió profesional.
L’estudiant que participarà en el consell assessor d’inserció professional ha estat
proposat pel consell de centre, però el seu nomenament ha d’estar ratificat per la
Junta de centre. L’estudiant proposat és Pablo Albalate Bou.

5. Informe sobre la liquidació del pressupost 2020. S'adjunta documentació.

6. Informe sobre la proposta de pressupost 2021. S'adjunta documentació.

7. Aprovació, si escau, de les addendes de les assignatures MP1847 i MI1847 dels
Graus de Mestre/Mestra Infantil i Primària. S'adjunta documentació.

8. Aprovació, si escau, de la ordenació acadèmica dels graus de la FCHS .
S'adjunta documentació.

9. Aprovació, si escau, de la ordenació acadèmica dels màsters de la FCHS.
S'adjunta documentació.

10. Assumptes de tràmit.

11. Torn obert de paraules.

12. Aprovació condicionada, si escau, de l'acta de la Junta de Centre de 02/03/2021.
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Desenvolupament de la sessió

1. Informe del Degà.

El degà informa de les següents qüestions:

1. Canvis en la composició de la Junta de centre motivats pels processos
electorals en dos departaments de la FCHS.

Noelia Ruiz i Adolf Piquer han estat elegits com a nous directors dels
departaments d’Estudis Anglesos i de Filologia i Cultures Europees,
respectivament. El degà els felicita públicament pel seu compromís amb la gestió
del seus departaments.

En el cas del professor Adolf Piquer, que era membre electe de la Junta, passa a
ser membre nat. Això significa que s’incorpora el primer suplent entre els
membres electes que és el professor Vicent Salvador. El degà li dona la
benvinguda.

El degà agraeix públicament el treball desenvolupat pels dos directors que han
finalitzat el seu mandat, Ignasi Navarro i Tomàs Martínez.

2. Felicitació a dos professors de la FCHS pel premis rebuts:

• Frederic Chaume, el Jan Ivarsson Award, concedit per l’ European Association
for Studies in Screen Translation.

• Rosalía Torrent, el premi Olímpia 2021 concedit per l’Ajuntament de Castelló.

3. Situació dels estudis de CAFE

La Conselleria d’Universitats ha anunciat que elevarà al Ple del Consell Valencià
d’Universitats l’autorització del títol per a la seua implantació. És previsible que
aquest darrer pas es tanque entre abril i maig.

Mentrestant, s’està desenvolupant un treball de planificació: l’oferta acadèmica
per al curs 21/22, els crèdits de reducció per al vicedeganat i elaboració de les
guies docents.

S’espera que al curs 21/22 es puga implantar definitivament.

4. Accions de formació:

• Curs d’ocupabilitat (segona part per a l’alumnat que l’havia cursat) per als
àmbits de comunicació i de llengua.

• S’han convocat per al 14 de maig les Jornades de Foment de la Investigació. El
degà convida als presents perquè difonguen entre l’alumnat aquestes jornades.

• Al mes de maig se celebrarà una nova edició del curs d’ètica en la investigació
coordinat pel professor Patrici Calvo.

• El darrer cap de setmana es va celebrar el I Congrés Internacional d’ELE
(CIELE), amb un gran èxit de participació (més de 130 assistents de tot el món).
El degà felicita els organitzadors: Mercedes Sanz, Jorge Martí i Javier Vellón.

5. Informa sobre l’aparició al campus de cartells assenyalant a alguns professors
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com a assetjadors sexuals.

L’equip rectoral està treballant sobre aquesta qüestió:

• La comissió d’igualtat estudia si en l’actualitat hi ha casos d’assetjament. No hi
ha cap denúncia.

• La comissió difondrà una campanya de sensibilització i d’informació per a les
víctimes d’assetjament.

• No es pota donar informació legalment sobre expedients del passat. L’UJI ha
aplicat tots els procediments establerts pel protocol contra l’assetjament i indica
que si alguna persona s’assabenta de casos o és víctima, els ha de denunciar.

6. Pel que fa a la qüestió de la pandèmia, el degà informa que des del dia 1 de
març s’ha tornat a l’escenari inicial del curs, la semipresencialitat. Continuaran
les mesures de seguretat del primer semestre. Finalment, fa un crida a la
responsabilitat de totes i tots.

2. Ratificar, si escau, acords de la Junta Permanent del 25/01/2021. S'adjunte acta.

S'aprova per assentiment

3. Ratificar, si escau, acords de la Junta Permanent del 02/02/2021. S’adjunte acta.

S'aprova per assentiment.

4. Ratificació, si escau, de l'estudiantat proposat pel consell de centre, com a
representant al consell assesor d'insersió profesional.

El degà felicita a Pablo Albalate.

Carles Rabassa planteja com es faran les votacions en els punts següents.
S’acorda que els membres de la Junta que estiguen connectats amb el Meet, ho
faran telemàticament pel GOC i el presents a la Sala de Graus Germà Colón ho
faran de manera presencial.

S'aprova per assentiment

5. Informe sobre la liquidació del pressupost 2020. S'adjunta documentació.

El degà indica que la liquidació del pressupost de l’any anterior es tanca a febrer.
Explica la liquidació del deganat (els 4 capítols) i dels graus.

Pel que fa al deganat, tots els diners del capítol I s’han destinat a la despesa de
direcció de projecte estratègic (Coordinadora de qualitat, Amparo López Meri);
els dels capítol II a material d’oficina, dietes i viatges fins a març, conferències i
tallers i material Covid (15.267,51 de despesa); els dels capítol IV sobretot a la
Beca Oculus (2.556,36); els del capítol VI a llicències, fotocopiadora,
càmeres/webcam, equipació de les dues sales de graus i auriculars telefònics
(11.473,47).

El romanent de deganat ha estat 23.381,63.
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Els graus han fet una despesa de 10446,98. El romanent ha estat 10.528,02

Els romanents s’han reintegrat a l’UJI, en un exercici de responsabilitat
institucional.

6. Informe sobre la proposta de pressupost 2021. S'adjunta documentació.

El degà explica la fórmula que s’utilitza per fer el càlcul de distribució del
pressupost de 21.405 euros per a l’any 2021 entre els graus:

1.000 euros fixe pels 4 anys del grau

2 euros per alumne

1 euro per crèdit

En funció d’aquests tres criteris el degà exposa el pressupost de cada grau,
incloent-hi el de CAFE, amb 430 euros.

El pressupost del deganat per a l’any 2021 és de 55.542,21 euros.

7. Aprovació, si escau, de les addendes de les assignatures MP1847 i MI1847 dels
Graus de Mestre/Mestra Infantil i Primària. S'adjunta documentació.

Jesús Gil explica el motiu de les addendes presentades per a les assignatures de
Pràctiques I dels dos graus de Mestre/Mestra.

Hi ha aproximadament 1000 alumnes de pràctiques I. A setembre, l’oferta de
places s’ha vist reduïda considerablement pel tema del Covid. S’ha pres la
decisió de reduir les Pràctiques I de 8 setmanes a l’escola a 4 setmanes i la
resta, es demanarà en treball acadèmicament dirigit.

Informa, a més, que dels 400 alumnes de 4t en pràctiques, només ha hagut 4-5
casos de contagi. Això significa que a les escoles s’han fet bé les coses durant la
pandèmia.

Acaba la seua intervenció agraint el treball desenvolupat des de la Conselleria i
també el seu compromís de vacunar tot l’alumnat en pràctiques igual que a la
resta de docents.

S'aprova per assentiment.

8. Aprovació, si escau, de la ordenació acadèmica dels graus de la FCHS .
S'adjunta documentació.

El degà indica que el procés d’ordenació acadèmica s’ha convertit en un dels
actes de gestió més complicats i, de vegades, desagradable, sobretot a la FCHS,
atesa la tendència dels darrers anys de reduir crèdits per part de l’equip rectoral.

El degà contextualitza les retallades esmentant el pla de finançament de la
Generalitat que ha estat molt negatiu per a l’UJI: el pressupost oferit està per
baix del volum i de les necessitats de la institució, la qual cosa implica menys
recursos per a l’oferta acadèmica.
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Ha hagut tres anys consecutius de pèrdua de crèdits a la FCHS, per l’aplicació
del criteri de l’equip rectoral de l’UJI de relacionar l’oferta acadèmica dels títols
amb els crèdits matriculats en un període de quatre anys. A més, durant aquests
anys ha tingut un impacte important les reduccions en l’oferta de grups del graus
de Mestre/mestra.

El resultats d’aquest model d’ordenació han estat criticats per l’equip deganal de
la FCHS. Fins i tot, l’any passat el degà es va abstenir en la votació del Consell
de Govern sobre el tema. Tot i això, s’ha d’assumir la responsabilitat institucional
i treballar per traslladar l’ordenació acadèmica al centre i intentar mitigar
l’impacte del paràmetres establerts pel vicerectorat d’ordenació acadèmica
(VOAP).

Enguany s’han separat els títols amb característiques especials, com la reducció
d’un grup o modificacions del pla d’estudis:

• CAFE: nova implantació: 89’50 crs.

• Mestre/mestra infantil: 734 crs. (-15’44 respecte al curs passat)

• Mestre/mestra primària: 777,92 crs. (-126 crs. per l’eliminació del grup fa 2
anys)

• VOAP ha afegit un paquet addicional de 51 crs. per als dos graus de
Mestre/mestra

Per a la resta, l’equip deganal ha treballat en tres direccions:

1. Transparència: s’ha fet un esforç des que va arribar aquest equip per explicar
no només com funciona l’ordenació acadèmica, sinó també quina és la situació
real de cada títol amb l’aplicació dels criteris de VOAP.

2. Aplicar l’ordenació acadèmica per reduir el màxim possible l’impacte negatiu
sobre els títols deficitaris. Això ha significat demanar al títols no deficitaris que no
cresquen o ho facen de manera molt limitada per solidaritat amb els altres.

En la comparativa entre el curs 18/19 (quan van començar l’ordenació aquest
equip) i el 20/21:

- Humanitats ha perdut molts crèdits matriculats i així han passat de -21’37 a
-50’55.

-Història ha mantingut un nivell semblant: -23’53 a -24’07

-Graus que han fet un esforç d’ajust i han baixat el seu dèficit: Estudis Anglesos
(de -50’51 a -34’9) i Traducció (de -52’67 a -29’14)

-Graus no deficitaris, que no han pogut créixer, o molt limitadament, perquè els
demés no pergueren massa: Comunicació Audiovisual (de +19’77 a +26’68),
Periodisme (de +26’27 a +17’18) i Publicitat (de +19’57 a +49’11).

3. Ratios de TFG i de Pràctiques

Un dels principals criteris que s’han aplicat per a l’ordenació acadèmica ha estat
l’organització dels crèdits assignats per a TFG i Pràctiques.
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Pel que fa als TFG, el criteri general que va establir en el seu moment el VOAP
va ser al voltant de 0’40 crs. per alumne tutoritzat. S’ha demanat als títols de la
FCHS que s’ajusten a aquest criteri, i alguns títols han baixat la seua assignació
de crèdits.

Quant a les Pràctiques, no hi havia un criteri establert, però s’ha considerat,
atesa una mitjana dels títols, una assignació de 0’20 crs. per alumne. S’ha
demanat als títols que s’ajustaren a aquesta assignació.

Amb aquests dos darrers criteris, el degà exposa l’oferta acadèmica per al curs
21/22, tal com s’ha inclòs en la documentació d’aquest punt per a la Junta.

La FCHS ha perdut 85’04 crs. respecte al curs anterior. El degà fa una valoració
molt negativa d’aquesta situació en què es troba el centre i li ho trasmés al
vicerector, ja que aquesta davallada continuada afecta la qualitat de
l’ensenyament. També li ha trasmés que alguns títols de la FCHS estan al límit
del que poden ajustar, per tant caldrà tenir-ho en compte per a l’any vinent.

El degà agraeix l’esforç i responsabilitat dels vicedegans i vicedeganes en el
procés d’ordenació acadèmica, i també de l’equip deganal, sobretot el treball de
la vicedegana Patricia Salazar.

Intervencions posteriors a l’exposició del degà:

1. Jesús Gil

Reconeix que aquest és un procés incòmode per les retallades continuades i el
finançament insuficient de la docència.

Encara que la Conselleria siga culpable pel model de finançament, l’equip
rectoral també té responsabilitat perquè és el que s’encarrega d’establir els
criteris per a la distribució del finançament.

Els títols de Mestre/mestra són fonamentals per a la FCHS pel volum d’alumnat.
Entre els dos per al curs vinent acumulen 140 crs. de reducció. El paquet de
crèdits addicional (55) és un cert alleujament, però totalment insuficient.

Agraeix al degà l’esforç desenvolupat per mitigar l’impacte de la reducció. No
volen anar en contra de l’estabilitat de les seues titulacions, que ja han patit en
altres moments, i per això no votaran en contra. Tot i això, indica que els dos
vicedegans dels graus de Mestre/mestra s’abstindran perquè no poden recolzar
en la Junta la retallada a la qual els ha obligat el VOA.

El degà agraeix l’exercici de responsabilitat.

2. Pablo Albalate

Considera que la retallada de 12 crs. en Humanitats no és un esforç, sinó un
sacrifici per a la titulació.

Aquestes retallades que es presenten han passat per diverses instàncies de la
universitat (CEP, Consell de Govern) i no ha hagut cap intervenció en contra.

La FCHS ha estat la més afectada per les retallades davant la resta de centres.
Som conscients de que les humanitats, el pensament crític, lliure i racional
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molesten.

La desactivació d’optatives en graus com Humanitats va en contra de la qualitat
de l’ensenyament.

En la reunió que es va fer diumenge passat, l’estudiantat representat en la Junta
va decidir votar en contra de l’ordenació acadèmica dels graus. Aquest vot no va
contra l’esforç negociador dels vicedegans i vicedeganes, sinó contra la
passivitat que ha hagut davant la retallada en les diferents comissions per les
quals ha passat l’ordenació acadèmica.

3. Antonio Ripollés

Manifesta la seua conformitat amb el discurs de Jesús Gil. Es mostra decebut,
perquè considera que durant els 30 anys d’existència, l’UJI ha menyspreat les
titulacions de Mestre/mestra.

Les pràctiques requereixen un seguiment i un esforç que com a mínim ha de ser
reconegut de manera semblant a la tutorització d’un TFG. Amb les reduccions
que es plantegen es perdrà moltíssima qualitat.

Fa pública la seua intenció d’abstenir-se en la votació. No votarà en contra per
compromís institucional i perquè el bloqueig no els ha dut res positiu en el
passat.

4. Adolf Piquer

Subscriu el que s’ha dit abans per part de Jesús Gil. Critica que el VOAP només
contemple com a criteri d’ordenació les dades numèriques. Hi ha altres dos
criteris rellevants: l’empleabilitat i la qualitat.

Sembla que el vicerector continuarà amb aquest discurs, la qual cosa va en
contra de la qualitat de l’ensenyamanent

5. Domingo García

El seu vot serà favorable. S’ha d’entendre com un vot a favor del treball
desenvolupat pels representants de la FCHS, com ara el degà o la vicedegana
Mónica Velando, i no de les reduccions imposades pel vicerector.

6. Noelia Ruiz

Anuncia que s’abstindrà i no votarà en contra perquè darrere de l’ordenació
acadèmica hi ha molt de treball per part de la FCHS (degà, vicedeganes, etc.).

Considera que els crèdits matriculats no poden ser l’únic criteri per establir
l’ordenació acadèmica d’un títol. Si només l’economia és el condicionant,
l’alumnat, el professorat i la qualitat dels estudis es veuran afectats.

A més, indica que des de l’equip rectoral s’ha d’ajudar als títols deficitaris i no
actuar únicament reduint-los crèdits.

7. Carles Rabassa

Votarà a favor del treball desenvolupat pel deganat i les persones implicades en
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l’ordenació per part de la FCHS.

La situació actual demostra que el sistema de crèdits amb què treballa el VOAP
no funciona i no és operatiu. La distribució de crèdits a l’UJI és discriminatòria
per als graus d’experimentalitat baixa, perquè es fa amb les categories que són
favorables als d’experimentalitat alta.

En el cas d’Història i d’Humanitats, no es permet el desdoblament
d’assignatures, però sí l’assignatura d’informàtica,.

La sostenibilitat econòmica és un criteri important, però l’UJI també ha de cercar
un equilibri en la distribució dels recursos. Cal mesurar en euros i no en crèdits i
així es veurà el que és sostenible i el que no.

8. Mónica Velando

Recolza tot el que s’ha dit tant en la crítica als criteris de VOAP com en el
reconeixement al treball desenvolupat a la FCHS per part de l’equip deganal i els
vicedeganats.

La reducció al grau d’Humanitats ha estat molt important. La comissió de titulació
ha treballat moltíssim en els últims anys per promocionar el títol, i ha aconseguit
que al curs present haja augmentat la matrícula, però com la referència de
crèdits matriculats és dels quatre anys anteriors, la retallada ha estat notable.

Es mostra en desacord amb els criteris de VOAP.

El títol, atesa la seua experimentalitat baixa, només té desdoblaments en
informàtica. L’optativitat era molt reduïda: 9 assignatures per a triar 5-6. Ara han
quedat 8, que és ja el mínim per ser considerat optativitat.

Pel que fa a la reducció en TFG i Pràctiques. La mitjana del valor de les
tutoritzacions és fluctuant ja que depén del nombre d’estudiants que arribe al
quart curs.

En aquestes circumstàncies, el grau d’Humanitats el que demana a l’equip
rectoral és que l’ajude i que no li ho fique més difícil amb les reduccions.

9. Carmen María Fernández

Votarà a favor “con disgusto”. No està d’acord amb la fórmula utilitzada pel
VOAP li demana que es revise, sobretot pel que fa al grau d’experimentalitat dels
títols i que, en aquest sentit, s’aplique un criteri corrector, perquè si no és així,
mai hi haurà solució.

10. Víctor Mínguez (pel Xat)

Es mostra a favor del treball desenvolupat per les diverses instàncies de la FCHS
en l’ordenació acadèmica, i critica els criteris aplicats pel VOAP.

El degà conclou les intervencions en aquest punt amb les següents
consideracions:

• La proposta que es sotmet al vot de la Junta no és bona per a la FCHS. Se li ha
comunicat al vicerector i se li ha dit que ens situa en una posició molt difícil.
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• El model que s’utilitza és clarament millorable. El curs passat es va manifestar
per part del degà al Consell de Govern i, en conseqüència, el vot del degà va ser
d’abstenció. És cert que el vicerector ha donat més informació que mai -la qual
cosa s’agraeix-, però el model continua sent el mateix.

• Cal esperar que quan el pla de finançament de les universitats valencianes
estiga enllestit, els criteris canvien.

• L’esperit de l’equip deganal en la negociació de l’ordenació acadèmica ha estat
traure el millor per als títols de la FCHS en el marc de retallades impulsat pel
VOAP.

• Convide al membres de la Junta que també ho siguen del Consell de Govern
que traslladen el disgust manifestat hui ací, en termes constructius, perquè no
volem créixer a costa dels altres centres.

• Demana la votació favorable, tot i les crítiques justificades, per responsabilitat
institucional.

S'aprova amb el següent resultat:

20 vots a favor

10 en contra

11 abstencions

9. Aprovació, si escau, de la ordenació acadèmica dels màsters de la FCHS.
S'adjunta documentació.

El degà recorda que en l’ordenació acadèmica dels màsters, el centre no actua
com a mediador. A cada màster el VOAP li assigna uns crèdits i no són
negociables. Després, cada màster decideix quins crèdits es transformen en
diners i quins en crèdits per al POD del professorat.

El degà mostra el document que s’adjunta en aquest punt per a la Junta. En ell
es veu que, a diferència dels graus, a la FCHS hi ha un increment dels seus
recursos: de 1473 crs. finançats el curs 20/21, passem a 1525 el curs 21/22.

La vicedegana Patricia Salazar informa a la Junta que, quan va començar la
reunió, des de Planificació es van enviar uns canvis puntuals al màster de
Traducció Medicosanitària, que afecten el TFM:

• El TFM d’orientació professional: 0’5 crèdits per a professorat extern

• El TFM d’orientació investigadora, s’han distribuït 10’5 crs. entre les àrees.

La vicedegana indica que si la Junta ho considera, aquests canvis puntuals es
poden votar ara juntament amb la resta de l’ordenació acadèmica dels màsters.
En cas contrari, es convocaria el més aviat possible una Junta permanent.

El degà indica que seria més operatiu incloure aquestes modificacions puntuals
amb la resta de l’oferta de màsters.

No hi ha vots en contra, per tant aquests canvis d’última hora també s’incorporen

Còpia autèntica del document signat electrònicament per Andreu Casero Ripollés com a secretari/ària i segellat electrònicament
per la Universitat Jaume I el 22/03/2021 a les 10.33 h amb el vistiplau de la presidència. Se'n pot comprovar l'autenticitat
accedint al web http://www.uji.es/documents i introduint-hi el codi segur de verificació 04A9F4CEEDEC42A7B3D8.

10



a l’oferta acadèmica de màsters per al curs 21/22.

S'aprova per assentiment.

10. Assumptes de tràmit.

El degà informa de la distribució dels crèdits de reducció per càrrecs a la FCHS.
Hi ha 112’5 crs. per a les reduccions (inicialment el VOAP només donava 109).

El degà exposa els crèdits de reducció dels diferents càrrecs. Agraeix al secretari
de la FCHS, i a les vicedeganes Esther Monzó i Patricia Salazar perquè han
renunciat a 0’5 crs. cadascú de les seues reduccions, la qual cosa ha permés
assignar una reducció de 1’5 crs. a la coordinadora de qualitat del centre,
Amparo López.

11. Torn obert de paraules.

No hi ha

12. Aprovació condicionada, si escau, de l'acta de la Junta de Centre de 02/03/2021.

S'aprova per assentiment.
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